

港澳互寄產品價目表(寄付)

Hong Kong and Macau Product Service Rate (Sender Paid)



生效日期: 2023年5月1日
Effective Date: 1 May, 2023

價格(港幣/澳門幣)
Price (HKD/MOP)

產品 Product	順豐特快 SF Speedy Express	自寄及自取 SF Drop & Pick	
		店到門 SF Drop Off	門到店 SF Pick Up
重量(公斤) Weight Break (kg)			
文件 Documents	0.5	26	26 (按順豐特快文件 0.5公斤計費)* (Calculated by SF Speedy Express document 0.5kg)*
	1	34	29
	1.5	41	36
	2	48	43
	2.5	55	50
	3	62	57
	3.5	69	64
	4	76	71
	4.5	83	78
	5	90	85
	6	103	98
	7	116	111
	8	129	124
	9	142	137
	10	155	150
	11	168	163
	12	181	176
	13	194	189
	14	207	202
	15	220	215
文件及非文件 Documents and Non-Documents	16	233	228
	17	246	241
	18	259	254
	19	272	267
	20	285	280
	20公斤後續重運費(每公斤) Rates per kg (After the first 20kg)		重量上限20公斤 Weight limit 20kg or below
20+	15		

香港→澳門:

店到門

適用於香港順豐營業點、順豐站寄件, 且澳門派件端為上門派送

門到店

適用於香港寄件端為上門收件, 且收方於澳門順豐營業點、順豐自助櫃

澳門→香港:

店到門

適用於澳門順豐營業點寄件, 且香港派件端為上門派送

門到店

適用於澳門寄件端為上門收件, 且收方於香港順豐營業點、順豐站、順豐自助櫃、順豐合作點(小型連鎖店及個體商店)收件

備註:

- 快件之重量以實際重量或材積重量計算, 取較重者。計算方式如下:
 - 目的地為香港、澳門: 長 x 闊 x 高 (cm) ÷ 6,000
- 快件的計算單位如下:
 - 目的地為香港、澳門: 20公斤或以下的快件, 以0.5公斤為計算單位, 不足0.5公斤者, 小數位部份會進位到下一個0.5公斤為計算標準; 20公斤以上的快件, 以1公斤為計算單位, 不足1公斤者, 小數位部份會進位到下一個1公斤為計算標準。
- 以上價格不包括燃油附加費、偏遠附加費、資源調節費、特殊入倉服務費、特殊處理費及其他關稅和稅項。
- 香港和澳門出口快件需收取燃油附加費, 以下規則除外:
 - 目的地為香港和澳門之2.5公斤或以下文件類快件
- 客戶如需使用改派服務, 將可能衍生額外運費及影響時效。
- 客戶須承擔因快件產生的相應稅項。
- 順豐速運保留隨時修改此價目表、終止服務及修改有關係款之權利, 而無需另行通知。
- 如有任何查詢, 歡迎致電香港/澳門客戶服務熱線 (852) 2730 0273 / (853) 2873 7373 或瀏覽網頁 www.sf-express.com。

Hong Kong → Macau:

SF Drop Off

Applicable to the shipment if it's sent at Hong Kong SF Business Stations, SF Stores and the shipment is collected by using Macau to-door delivery.

SF Pick Up

Applicable to the shipment if it's sent by using Hong Kong to-door collection and the shipment is picked up at Macau SF Business Stations, SF Lockers.

Macau → Hong Kong:

SF Drop Off

Applicable to the shipment if it's sent at Macau SF Business Stations and the shipment is collected by using Hong Kong to-door delivery.

SF Pick Up

Applicable to the shipment if it's sent by using Macau to-door collection and the shipment is picked up at Hong Kong SF Business Stations, SF Stores, SF Lockers and SF Service Partners (Small-sized Chain Stores & Individual Stores).

Remarks:

- The chargeable weight (kg) is calculated by the volumetric weight or the actual gross weight, whichever is the greater:
 - Hong Kong and Macau Regions: $L \times W \times H \text{ (cm)} \div 6,000$
- The units of calculation for shipments are as follows:
 - Hong Kong and Macau Region: Shipments up to 20kg are calculated in 0.5kg increments, weight in decimal kg will be rounded up to the nearest 0.5kg. Shipments over 20kg are calculated in 1kg increments, weight in decimal kg will be rounded up to the nearest kg.
- The above rates do not include Fuel Surcharge, Remote Surcharge, Resource Allocation Fee, Special Warehousing Service Charge, Special Handling Fee and other Duties & Taxes.
- Fuel surcharges are required for Hong Kong and Macau export shipments, with the exception of the following:
 - Document for shipments at or below 2.5kg to Hong Kong and Macau Regions
- Additional freight charge may be required and the transit time will be affected for the Redirection Service.
- Customers are liable for any duties and taxes that shipment may incur.
- SF Express reserves the right at any time to amend, modify or discontinue the services, tariffs and applicable terms and conditions without prior notice.
- For enquiries, please call our Hong Kong or Macau Customer Service Hotline at (852) 2730 0273 or (853) 2873 7373 respectively or visit www.sf-express.com.

掃描以下QR Code瀏覽 Scan QR Code to browse:

香港順豐網絡資訊
Hong Kong SF Network
<http://bit.ly/SFstoreaddress>



香港網上價目表及時效查詢
Hong Kong Express Service
Online Version and
Rates & Transit Time Inquiry
<http://bit.ly/SFhkpricet>



順豐香港 SFHK APP



f 順豐速運 - 香港



順豐香港



客戶服務熱線

香港 Hong Kong (852) 2730 0273

澳門 Macau (853) 2873 7373

07/2023 © 2023 S.F. EXPRESS. ALL rights reserved.